
 

 

Protokół Nr XXX/2013 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 26 marca 2013r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 14
20 

 

Ad. 1 i 2 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 14 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 22 inne 

zaproszone osoby. 

 

Nieobecny na sesji – Radny Marek Banaszek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady 

Gminy. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Aleksandra Mikołajczyk – stażysta w Urzędzie Gminy, 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył XXX Sesję 

Rady Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 

marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po 

powitaniu radnych i gości zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad 

dzisiejszej sesji został przekazany Radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 

 Statutu Gminy Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany 

porządek obrad: 



1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z prac w 

okresie międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 

Wierzchowo za rok 2012: 

a) informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

gminy Wierzchowo w roku 2012, 

b) informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Wierzchowo w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej w roku 2012. 

10. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2014 – druk nr 225, 

b. w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Miast i Gmin Pojezierza 

Drawskiego – druk nr 226, 

c. w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Wierzchowo – druk nr 227, 

d. w sprawie regulaminu cmentarzy komunalnych w Gminie Wierzchowo 

– druk nr 228, 

e. w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ofiar Przemocy w Rodzinie dla gminy Wierzchowo na lata 2013-

2018 – druk nr 229, 

f. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2013 rok – druk 

nr 230. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że wpłynęły dwa 

pisemne wnioski Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowych projektów uchwał: 

a)  w sprawie powołania komisji do sprawdzenia, czy wniosek 

mieszkańców o przeprowadzenie referendum odpowiada wymogom 

ustawy. 

Konieczność wprowadzenia w/w projektu wynika z faktu złożenia w 

dniu 19 marca 2013 roku wniosku o przeprowadzenie referendum w 

sprawie prowadzonego postępowania administracyjnego dot. 

wdrożenia  innowacyjnej technologii recyklingu zużytych opon 



samochodowych w cyklu ciągłym na działce 854/7 i 854/8 obręb 

Wierzchowo, 

b)  w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2013-2019. 

Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej gminy Wierzchowo na 

lata 2013-2019 dotyczą nowego wzoru określonego rozporządzeniem 

Ministra Finansów z dnia 10 stycznia 2013r. w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej jednostki samorządu terytorialnego (Dz.U. z 

2013r., poz. 86). 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

powyższych projektów uchwał. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

wprowadziła do porządku obrad projekty uchwał: 

a) w sprawie powołania komisji do sprawdzenia, czy wniosek mieszkańców 

o przeprowadzenie referendum odpowiada wymogom ustawy. 

b) w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2013-2019. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 3. 

 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół 

z posiedzenia XXIX Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 21 lutego 

2013r. został wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad 

przed rozpoczęciem dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła 

żadna uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia 

poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 1-5 Statutu 

Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXIX sesji Rady Gminy. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła Protokół z XXIX sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 



Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad 

i przystąpił do realizacji punktu 4. 

 

 

Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, 

stanowiące załącznik nr 3 do nin. protokołu radni otrzymali przed sesją w czasie 

posiedzeń Komisji.  

Wójt uzupełnił sprawozdanie i poinformował, że 21 marca br. wraz z 

Przewodniczącym Rady Gminy Wierzchowo Andrzejem Kaczorkiewiczem 

uczestniczył w uroczystym otwarciu Regionalnego Zakładu Gospodarki 

Odpadami w Słajsinie, który był połączony z jubileuszem X-lecia powstania 

Celowego Związku Gmin R-XXI. 

Wójt wyraził się, że chciałby wraz z Przewodniczącym Rady zorganizować 

wyjazd radnych i sołtysów do tego nowoczesnego Zakładu – być może będzie to 

w czerwcu br. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

 

Ad. 5 
 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat 

prac Rady w okresie międzysesyjnym – która stanowi załącznik nr 4 do nin. 

protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 6. 

 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy 

o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 

kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 4/2013 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Kazimierz Pajor. 

Protokół Nr 4/2013 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 



Protokół Komisji Nr 4/2013 i Nr 5/3013 stanowi załącznik nr 7 do nin. 

protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard 

Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 4/2013 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokółu 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

 

Ad. 7 

 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja. 

 

Na sesji interpelacje złożyli: 

 

Radna Genowefa Rosochowata złożyła 4 pisemne interpelacje o treści: 

 

1) Interpelację kieruję do Wójta Gminy Wierzchowo. Interpelacja dotyczy 

remontu drogi gminnej koło bloku Nr 1 w Żabinie i drogi koło garaży 

przy bloku Nr 56 i 56A w Żabinie. 

Zwracam się z prośba o remont w/w dróg. Drogi te są bardzo rozjeżdżone. 

Na całej szerokości posiadają głębokie wyboje. Mieszkańcy bloku Nr 1 

mają trudności, żeby dojść do domu. Mieszkańcy do tej pory sami 

naprawiali te drogi, zasypując dziury piaskiem. Jednak w czasie opadów 

deszczu wszystko namięka, tworzy się błoto i olbrzymie kałuże. Drogi te 

należy utwardzić tłuczniem i zawałować, taki remont na pewno będzie 

skuteczny. 

 

2) Interpelację kieruje do Agencji Nieruchomości Rolnej w Koszalinie. 

Interpelacja dotyczy zabezpieczenia ruin kościoła w Żeńsku, gm. 

Wierzchowo. 

Zwracam się z prośba o zabezpieczenie ruin kościoła. Ruiny kościoła 

znajdują się w środku miejscowości Żeńsko. Walące się ściany resztek 

muru kościoła zagrażają niebezpieczeństwu osobom przebywającym w 

pobliżu, a szczególnie dzieciom. Wiadomo, że dzieci lubią bawić się i 

przebywać w niebezpiecznych i niedozwolonych miejscach. Dlatego 

proszę o poważne potraktowanie tego problemu. 

 



3) Interpelację kieruję do Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku 

Pomorskim. Interpelacja dotyczy oznakowania drogi przy placu zabaw w 

Żabinie. 

Zwracam się z prośbą o postawienie dwóch znaków drogowych „Uwaga 

dzieci”, zamontowania metalowej barierki i oznakowania drogi pasami 

poziomymi tzw. zebrą przy placu zabaw w Żabinie. Po stronie placu 

zabaw nie ma chodnika. Stwarza to dodatkowe niebezpieczeństwo, 

ponieważ wychodząc z placu zabaw trzeba przejść na druga stronę ulicy, 

gdzie znajduje się chodnik. Lewa strona drogi jest słabo widoczna, ze 

względu na to, że pobocze zarośnięte jest krzakami. Wiadomo, że z placu 

zabaw korzystają małe dzieci. Dlatego należy bardzo dobrze oznakować 

drogę żeby uniknąć wszelkich niebezpieczeństw. 

 

4) Interpelacje kieruję do Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku 

Pomorskim. 

W imieniu swoim i mieszkańców Żeńska proszę o: 

a) zamontowanie barierki na przystanku autobusowym w Żeńsku, 

b) zamontowanie barierek na poboczu drogi w kierunku Żeńska w tzw. 

wąwozie, 

c) wymianę tablicy z nazwą miejscowości Żeńsko na nową. Nadmieniam, że 

w 2012r. tablice z nazwami miejscowości w Gminie Wierzchowo zostały 

wymienione na nowe. Jedynie tablica w Żeńsku nie została wymieniona. 

 

Radna Helena Jutrzenka-Trzebiatowska zgłosiła ustnie trzy interpelacje: 

 

1) Doprowadzić do użytku świetlicę wiejską w Wielbokach poprzez 

odnowienie wewnątrz i na zewnątrz ścian budynku świetlicy. 

 

2) Ogrodzić koniecznie plac zabaw w miejscowości Wielboki. 

 

3) Interpelacja skierowana do Kierownika Biblioteki Publicznej w 

Wierzchowie: 

zakupić pilnie kuchnię do sali wiejskiej w Świerczynie. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 7 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

 

Ad. 8 

 

W punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” głos zabrała mieszkanka wsi 

Radomyśl Wiktoria Możdżeń, która zgłosiła następujące zapytania: 



 kto pierwszy wynalazł firmę Kostek&Dudek, która chce wybudować 

zakład recyklingu zużytych opon samochodowych na działce w 

Wierzchowie? 

Wójt odpowiedział, że jak objął urząd, pojawiła się w/w firma. Z rozmów 

z przedstawicielami firmy wynikało, że rozmowy były prowadzone 

wcześniej. Następnie wpłynął wniosek tej firmy o wydanie decyzji 

środowiskowej. 

 do końca którego miesiąca mamy złożyć deklaracje śmieciowe, czy z 

dotychczasowym odbiorcą śmieci należy rozwiązać umowę – są różne 

zdania na ten temat. 

Wójt odpowiedział, że we wszystkich sołectwach odbędą się zebrania 

wiejskie, podczas których mieszkańcy zostaną szczegółowo 

poinformowani. Bezpieczniej będzie rozwiązać umowę. Deklaracje 

należy złożyć w Urzędzie Gminy do 30 kwietnia br. Aby mieszkańcy 

Świerczyny i Wielbok nie musieli jechać z deklaracjami do Urzędu – 

pracownik Urzędu w wyznaczony dzień zbierze deklaracje na miejscu w 

Świerczynie. Pracownik Urzędu będzie również udzielał pomocy w 

wypełnianiu deklaracji. 

 

Ponadto, Wójt powiadomił, że domek tzw. holenderski zostanie przeznaczony 

na świetlicę w Radomyślu. 

 

Sołtys wsi Wierzchowo Jan Lisowski wystąpił z prośbą do Wójta o 

oznakowanie miejscowości Wierzchówko z bardzo ważnego względu: wezwana 

karetka pogotowia do Wierzchówka, nie wie gdzie ma jechać.   

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 porządku obrad i 

ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 11
20

 – 11
35 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad 

obecnych jest 13 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9, po przerwie na salę 

obrad nie powrócił Radny Bogusław Pawłowicz. 

 

Ad. 9  

 

Informacje o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz o stanie 

bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej w roku 2012 

przedstawili: 

 

1. Strażnik Straży Gminnej w Wierzchowie Barbara Gadomska – informacja 

pisemna stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 



2. Komendant Powiatowej Policji w Drawsku Pomorskim – Jarosław 

Smolarek, który poinformował, że Garnizon Drawski jest zaliczany do 

jednych z lepszych garnizonów. Nastąpił wzrost wypadków śmiertelnych 

w zakresie bezpieczeństwa drogowego. Jeśli chodzi o działalność 

Posterunku Policji w Wierzchowie – działa on wspólnie z Komisariatem 

Policji w Kaliszu Pomorskim – większość przestępstw jest wykrywalna. 

Jeśli chodzi o przyszłość Posterunku Policji w Wierzchowie – nie będzie 

to likwidacja, ale reorganizacja. Proces reorganizacji skończy się w 2014 

roku lub w połowie 2015 roku. Posterunek Policji w Wierzchowie nadal 

będzie funkcjonować, jak do tej pory. Liczymy na pomoc ze strony gminy 

i taką pomoc otrzymujemy. 

 

3. Kierownik Posterunku Policji w Wierzchowie Leszek Wojtalik – 

informacja pisemna stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

 

4. Komendant Komisariatu Policji w Kaliszu Pomorskim Zbigniew Maślak 

powiedział: jeśli chodzi o obsługę zdarzeń – jest 24 godziny na dobę, 

mieszkańcy gminy Wierzchowo mogą czuć się bezpieczni. Podziękował 

za owocną współpracę i wsparcie finansowe ze strony gminy. 

Komendant Powiatowy Policji Jarosław Smolarek dodał, że wzrosły 

przestępstwa narkotykowe, przy poważnych sprawach jest wsparcie z 

Komendy Powiatowej.  

 

5. Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Drawsku Pomorskim Robert Buszta – informacja pisemna stanowi 

załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

6. Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Handlu, 

Usług, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – Kazimierz Pajor 

odczytał informację Komendanta Gminnego OSP w Wierzchowie – 

informacja pisemna stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

Dyskusja: 

 

Radny Stefan Żołynia zapytał, co było przyczyną pożaru w remizie OSP 

Wierzchowo w roku 2013 ? Powiedział, że nie zgadzają się dane statystyczne w 

sprawozdaniach Komendy Powiatowej PSP z danymi w sprawozdaniu 

Komendanta Gminnego OSP, dotyczącymi zdarzeń. 

Na powyższe zapytania Zastępca Komendanta Powiatowego PSP Robert Buszta  

powiedział: 



- jeśli chodzi o statystykę, prawdopodobnie zawinił system komputerowy. 

Zaprosił Radnego Stefana Żołynię do Komendy Powiatowej PSP w celu 

wyjaśnienia niezgodności dot. sprawozdania, 

- jeśli chodzi o przyczyny pożaru w remizie – trwają czynności dochodzeniowe. 

 

O godz. 12
40

 na salę obrad powrócił Radny Bogusław Pawłowicz, obecnych na 

Sali obrad – 14 radnych. 

 

Radny Stefan Żołynia zwrócił się do Komendanta Gminnego OSP w 

Wierzchowie Bogusława Pawłowicza z pytaniem, jaki jest cel działalności 

statutowej straży pożarnej, jaki wkład własny wniosła OSP we własną 

działalność jako stowarzyszenie?  

 

Komendant Gminny OSP Bogusław Pawłowicz odpowiedział: proszę wystąpić 

pisemnie o dane sprawozdawcze z działalności straży. 

 

Wójt Jan Szewczyk zapytał Radnego Stefana Żołynię, skąd w nim tyle agresji i 

oszczerstw pod adresem straży. 

W imieniu mieszkańców gminy Wierzchowo Wójt podziękował 

przedstawicielom Policji i Straży Pożarnych za bezpieczeństwo. 

W sprawie pożaru w remizie OSP w Wierzchowie powiedział: dobrze, że mamy 

takich ludzi, że reagują, chociaż kolej powiadamiania nie był taki, jaki powinien 

być.  

Dzięki postawie obywatelskiej Danuty Łukaszewskiej, która powiadomiła 

Policję nie doszło do większego nieszczęścia. 

W tym miejscu Wójt Jan Szewczyk i Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 

Kaczorkiewicz złożyli podziękowanie Danucie Łukaszewskiej za rzetelną, pełną 

zaangażowania i odpowiedzialną postawę obywatelską dla dobra i 

bezpieczeństwa mieszkańców Gminy Wierzchowo wykazaną podczas pożaru 

remizy OSP w Wierzchowie w nocy z 13 na 14 lutego 2013 roku. Wręczyli 

upominek i kwiaty. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz 

zamknął punkt 9 porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 13
10 

– 13
25

. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad 

obecnych jest – 14 radnych. 

 

Ad.10 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie 

następujące projekty uchwał: 

 



1) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXX/217/2013 w sprawie 

funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2014– która stanowi załącznik 

nr 13 do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXX/218/2013 w sprawie 

przyjęcia zmiany Statutu Związku Miast i Gmin Pojezierza 

Drawskiego – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXX/219/2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Wierzchowo– która stanowi załącznik nr 

15 do nin. protokołu 

 

4) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XXX/220/2013 w sprawie 

regulaminu cmentarzy komunalnych w Gminie Wierzchowo– która 

stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

5) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXX/221/2013 w sprawie 

przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Wierzchowo na lata 

2013-2018– która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

6) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 



„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXX/222/2013 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2013 rok– która stanowi 

załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

7) Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXX/223/2013 w sprawie 

powołania komisji do sprawdzenia, czy wniosek mieszkańców o 

przeprowadzenie referendum odpowiada przepisom ustawy– która 

stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

8)  Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXX/221/2013 w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2013-2019 odpowiada przepisom ustawy– która 

stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu 

Przewodniczący obrad zamknął punkt 10 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 11. 

 

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść 

odpowiedzi, które wpłynęły do biura Rady w okresie międzysesyjnym na 

zgłoszone przez radnych interpelacje. Poinformował, że odpowiedzi na 

interpelacje zgłoszone na dzisiejszej sesji, zostaną udzielone pisemnie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A. Kaczorkiewicz zamknął pkt 11 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12 . 

 

 

Ad. 12 
 

Radny Bogusław Pawłowicz i zarazem Komendant Gminny OSP powiedział do 

Radnego Stefana Żołyni: pójdziemy na drogę sądową za to, co Pan powiedział. 

Podważył Pan pracę pracownika urzędu prowadzącego sprawy straży i 

skarbnika gminy, niech się Pan odczepi od strażaków. To co Pan robi, jest 

niesmaczne i niewidowiskowe. 



Wójt poinformował, że na rozprawę administracyjną 27 marca 2013 r. w 

sprawie planowanej budowy zakładu utylizacji opon samochodowych z 

udziałem inwestora, ekspertów i mieszkańców nie przyjedzie inwestor, który 

prosił o zmianę terminu przeprowadzenia rozprawy. 

Wójt powiedział, że nie będzie zmiany terminu przeprowadzenia rozprawy 

administracyjnej, przeprowadzimy ją bez inwestora. Opinia Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska w sprawie budowy zakładu jest pozytywna, 

natomiast sanepid zmienił swoją pozytywną wstępną opinię na opinię 

negatywną. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz i Wójt Jan Szewczyk 

złożyli wszystkim życzenia świąteczne. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji pkt 13. 

 

 

Ad. 13 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej 

Kaczorkiewicz o godz. 14
20

 zamknął obrady XXX sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

Podpis protokolantów: 

1. A.Mikołajczyk      ……………….. 

2. D.Łukaszewska    ………………..  


